

《单词百科:eggplant是什么意思?eggplant怎么发音?eggplant的解释和用法》

英语单词eggplant是什么意思?eggplant怎么读?eggplant怎么发音?简答网为您整理了eggplant的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



eggplant怎么读

eggplant的读音:[' e g pl ɑ : nt]

eggplant的意思

1、n.茄子;

eggplant的相关词组

1、ornamental eggplant 冬海红;

eggplant的近义词

1、 **aubergine** n.茄子;紫红色;

2、 **brinjal** [医]茄子;

eggplant的双语例句

1、 Now you just alternate layers of that mixture and eggplant.

现在你只需把茄子和拌料一层层交替放好。

2、 We have vegetable too. Such as Broccoli, eggplant, carrot & radish.

我们也有蔬菜类, 如芥兰、 茄子、 红萝卜 和 白萝卜等.

3、 Other instruments include celeriac bongos , eggplant cymbals and pumpkin drums.

其他乐器还有块根芹手鼓、 茄钹和南瓜鼓.

4、 He likes to eat eggplant.

他喜欢吃茄子.

5、 Is that why they call you Jimmy " Eggplant up his butt " Desnappio?

是不是因为这个所以别人叫你杰米屁股上长茄子的 代斯那皮尔?

6、 Vegetariana Pizza used the tomato, capsicum, eggplant , zucchini, mushrooms as the topping.

素披萨铺上了一层可口的番茄、 辣椒籽、 茄子、 还有蘑菇等.

7、 Eggplant is good to health, rich in vitamins, minerals and carbohydrate.

茄子是一种健身蔬菜.它含丰富维生素、 矿物质和碳水化合物.

8、 Mozzarella cheese, broccoli, grilled eggplant cornredsun-dried tomatoes and our tomato sauce.

莫扎里拉芝士、 西兰花、 烤茄子、 意大利蕃茄干及秘制比萨酱.

9、 So did you make it with beef or eggplant?

那你是加牛肉还是茄子?

10、Mike: I have eggplant and tomatoes. What about you?

迈克: 我有茄子和西红柿. 你呢?

11、Eggplant alone can be prepared in at least forty different ways.

茄子至少可有40种不同的烹制方式.

12、The invention discloses a method for breeding eggplant containing iodine.

本发明公开了一种含碘茄子的培育方法.

13、There are Chinese cabbage, spinage, and eggplant for your choice.

有卷心菜, 菠菜和茄子供您选择.

14、They will plant crops like collard greens, kale, tomatoes, lettuce and eggplant.

他们将种植农作物如:羽衣甘蓝, 羽衣甘蓝, 西红柿, 生菜, 茄子.

15、Two-thirds of the world's eggplant is grown in New Jersey.

全世界 三分之二 的茄子种在纽泽西?

以上是简答网为您整理的eggplant怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于eggplant的用法、

eggplant的释义、eggplant的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/eggplant>